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Desigilarea profeției lui Daniel

Introducere: Trimiterea lui Isus la profeția lui Daniel

În cuvântarea Sa din Matei 24, Isus vorbește despre semnele sfârșitului și avertizează ucenicii să fie 
vigilenți la evenimentele care vor avea loc. Unul dintre cele mai importante puncte ale acestui 
discurs este referința la „urâciunea pustiirii”, un semn specific destinat generației care trăia în 
Ierusalim, după care Isus îi îndeamnă pe cei credincioși să „citească și să înțeleagă” ceea ce a spus 
prorocul Daniel. Această trimitere directă la Daniel sugerează că profețiile sale au o importanță 
crucială nu doar pentru acea vreme, ci și pentru evenimentele din vremurile sfârșitului.

Însă, spre deosebire de semnele specifice date generației din Ierusalim (cum au fost „urâciunea” și 
„vulturii”), nouă ni se spune că „semnul Fiului Omului” se va arăta în cer. Acest semn, destinat 
exclusiv generației sfârșitului, este un avertisment final și un indicator că venirea lui Isus este 
iminentă. Semnul Fiului Omului nu doar că se deosebește de celelalte semne, dar servește ca un 
mesaj clar pentru cei care trăiesc în zilele de pe urmă, confirmând promisiunile lui Isus.

Profeția lui Daniel și cornul cel mic: o revelație pentru vremea sfârșitului

Cartea lui Daniel conține o serie de viziuni și profeții complexe, iar una dintre cele mai enigmatice 
și greu de descifrat a fost cea a „cornului cel mic” din capitolul 8. Profeția vorbește despre un corn 
care se ridică dintr-unul dintre cele patru regate ale Greciei antice, manifestând o putere vicleană și 
distructivă, îndreptată împotriva poporului lui Dumnezeu și a adevărului divin. Timp de secole, 
identitatea acestui corn a rămas învăluită în mister și neînțeleasă pe deplin, fiind singura profeție 
esențială din Daniel care nu a avut o interpretare clară până în zilele noastre.

Prin studiu atent și corelarea faptelor istorice cu textul profetic, am ajuns să înțelegem că acest corn 
mic reprezintă filozofia — o forță intelectuală care a modelat și influențat profund lumea și relația 
oamenilor cu divinitatea. Această interpretare nu doar că deschide o nouă perspectivă asupra 
înțelegerii vremurilor sfârșitului, dar servește ca dovadă clară și incontestabilă a fidelității lui 
Dumnezeu față de cuvintele Sale.

Calculul profeției și relevanța în 2024

Desigur, desigilarea profeției nu ar fi fost completă fără un simplu calcul care ne-a ajutat să 
înțelegem perioada profetică de 2300 de seri și dimineți, menționată în viziunea lui Daniel. Am 
descoperit că această perioadă începe în jurul anului 280 î.Hr., marcând ascensiunea filozofiei ca 
putere dominantă și culminând în zilele noastre, în 2024. Această sincronizare a evenimentelor 
istorice cu profeția biblică nu doar că validează mesajul divin, dar ne oferă o perspectivă clară 
asupra „timpului sfârșitului” în care trăim.

Semnul Fiului Omului și profeția lui Daniel: o legătură esențială

Un detaliu esențial din Matei 24 este mențiunea lui Isus despre semnul Fiului Omului care se va 
arăta în „cer” înainte de venirea Sa pe norii cerului. În cronologia evenimentelor descrise, acest 
Semn nu are rolul de a întări credința celor care nu au crezut, ci de a induce teamă și groază în 
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inimile lor. Totuși, pentru cei care cred și au înțeles mesajul profeției, acest semn este avertismentul 
final care confirmă că a sosit ceasul stabilit de Dumnezeu.

Această paralelă cu profeția din Daniel, pecetluită inițial pentru a fi deschisă doar în vremea 
sfârșitului, subliniază că mesajul acesteia este destinat exact acestui moment al istoriei. Importanța 
desigilării este că oferă o confirmare clară și incontestabilă a controlului divin asupra evenimentelor. 
Dacă profeția ar fi fost desigilată prea devreme, ar fi fost interpretată greșit sau ignorată, dar faptul 
că ea devine clară acum subliniază că este un mesaj pentru generația de astăzi.

Desigilarea profeției: ce înseamnă pentru noi

Profeția din Daniel a rămas învăluită în mister timp de secole, dar „desigilarea” ei în contextul 
actual ne transmite un mesaj vital. Această revelație, conform Scripturii, era păstrată pentru „vremea 
sfârșitului”, un moment în care omenirea se confruntă cu provocări majore și se pregătește pentru 
revenirea lui Isus. Mesajul pe care Dumnezeu ni-l transmite acum, în 2024, este unul clar și plin de 
semnificație.

1. Dumnezeu nu s-a retras niciodată din istoria pământului. În ciuda interpretărilor greșite 
care susțin că Dumnezeu s-a retras din cauza „păcatului originar” al lui Adam și Eva, 
adevărul este că Dumnezeu a continuat să lucreze activ în istoria umanității. Această idee a 
„separării” între Dumnezeu și oameni a fost intens promovată de filosofia greacă și 
perpetuată prin diverse dogme religioase care au încercat să impună aceste interpretări cu 
forța. Însă, realitatea este că Dumnezeu a rămas prezent și activ, ghidând istoria și păstrând 
controlul asupra tuturor lucrurilor.

2. Dumnezeu deține controlul absolut asupra istoriei. Profeția lui Daniel dovedește că nimic 
nu este necunoscut lui Dumnezeu. Fiecare detaliu al evenimentelor descrise în viziune – de 
la ascensiunea Greciei lui Alexandru cel Mare până la influența destructivă a filozofiei 
grecești asupra lumii – a fost prezis cu o exactitate care depășește orice imaginație umană. 
Aceasta ne arată că Dumnezeu cunoaște fiecare etapă a istoriei, chiar și înainte ca aceasta să 
aibă loc. Pentru noi, cei care trăim acum, această certitudine este o sursă de speranță și de 
încredere că Dumnezeu nu a pierdut controlul nici măcar o clipă.

3. Lupta împotriva adevărului este permisă doar pentru o vreme. Filozofia, ca reprezentare 
a cornului cel mic, a fost îngăduită să acționeze ca o forță care se opune adevărului divin. De 
la Platon și Aristotel până la sistemele filosofice moderne, ideile care s-au născut din alte 
surse de „inspirație” decât cele divine au contestat în mod constant învățăturile Scripturii. 
Totuși, faptul că profeția dezvăluie clar identitatea acestei forțe arată că Dumnezeu nu este 
indiferent. El permite această opoziție doar până la un punct, iar profeția este dată pentru a 
ne întări și a ne arăta că venirea lui Isus este aproape, fiind singura soluție care va pune capăt 
acestui conflict milenar.

4. Relevanța profeției nu depinde de acceptarea publică. Importanța acestei descoperiri nu 
stă în cât de populară este interpretarea, ci în faptul că reprezintă un mesaj divin păstrat 
pentru vremea sfârșitului. Profeția lui Daniel a fost sigilată pentru a preveni speculațiile și 
pentru a fi descoperită la momentul potrivit, oferind o avertizare clară celor care doresc să 
înțeleagă adevărul.

5. Un apel la studii personale și independență în gândire. Această desigilare pe care o 
prezentăm aici nu este un decret, ci rezultatul unui studiu atent al Scripturii și istoriei. 
Fiecare cititor este încurajat să cerceteze singur, să compare dovezile și să își formeze 
propria opinie, lăsându-se călăuzit de Dumnezeu în înțelegerea adevărului. Mesajul nu este 
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doar să acceptăm ceea ce ne este prezentat, ci să căutăm și să ne formăm convingerile pe 
baza unui studiu personal sincer.

Descoperirea identității cornului cel mic ca fiind filozofia are implicații profunde pentru înțelegerea 
noastră teologică. Aceasta dovedește că ideile filozofice, oricât de sofisticate ar fi, nu sunt doar 
inofensive speculații intelectuale, ci reprezintă un front deschis împotriva adevărului revelat de 
Dumnezeu. Conflictul dintre aceste două lumi – cea a filozofiei și cea a credinței – este o luptă 
continuă, care are drept miză însăși natura relației dintre om și Dumnezeu.

Prin desigilarea acestei profeții, suntem chemați să recunoaștem că adevărul divin a fost păstrat și 
protejat pentru „zilele sfârșitului”, exact pentru acest timp de intensă confruntare spirituală. Semnul 
Fiului Omului, ascuns în profeția lui Daniel, este acum descoperit și ne adresează un apel direct: să 
ne întărim credința, să nu ne lăsăm înșelați de vicleniile filozofice și să ne pregătim pentru revenirea 
glorioasă a lui Isus.

Profetul Daniel nu doar că ne-a arătat ce a fost, dar ne-a oferit și ceea ce este cel mai necesar acum: 
o certitudine că Dumnezeu este activ, că planurile Sale nu sunt zădărnicite de puterile acestei lumi și 
că, în ciuda provocărilor și suferințelor, credința în Dumnezeu și în venirea Fiului Omului este 
fundamentul pe care putem construi cu încredere.

Încheiere: speranță în vremea „sfârșitului”

În fața dificultăților vremurilor noastre, această revelație nu este doar un simplu fapt istoric, ci o 
chemare la rezistență spirituală. Ea este hrana necesară pentru sufletele obosite și îndoielnice. 
Suntem asigurați că venirea lui Isus este mai aproape decât oricând, iar profeția ne dă puterea să 
rămânem în picioare, să ne întărim credința și să așteptăm cu bucurie și încredere împlinirea 
promisiunii divine.
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